
ZAPISNIK  

sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane dana 23.07.2021. godine Općinskoj vijećnici, Grohote 

 
 
Sjednica je započeta u 16:03   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Rosana Prvinić, Tomislav Sinovčić, Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Ćiril Kalebić i Zvjezdana Jelinčić 

 

Nenazočan vijećnik Zlatko Radman. 

 

Sjednici još nazočuju: 

Nikola Cecić-Karuzić-Općinski načelnik Općine Šolta, Nataša Nazor Jovović-Pročelnica Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Šolta 

I Goran Tvrdić, član Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red  
1. Usvajanje prijedloga dnevnog reda  

2. Usvajanje zapisnika sa 2.sjednice  

3. Vijećnička pitanja  

4. Odluka o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja  

5. Javna priznanja Općine Šolta za 2021.g.  

6. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje sudske nagodbe  

7. Zaključak o davanju suglasnosti za izdavanje jamstva u korist Proračuna Republike Hrvatske, a radi     

    ishođenja Dozvole za gospodarenje otpadom  

8. Zlatna Šoltanka – zahtjev za dodjelu prostora za rad bez naknade  

9. Zoran Radman – sigurnost na plažama, Maslinica  

10. ON LINE prenošenje sjednica  

11. Razno  

 

 

 

Predsjedatelj otvara sjednicu, pozdravlja prisutne i prelazi na izmjenu i dopunu Dnevnog reda. 

Predlaže točku 3a Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i 

člana s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Šolta  i točku 3b Izbor predsjednika 

Odbora za Proračun Općine Šolta, Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda, Socijalnog 

vijeća Općine Šolta i Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Šolta-jer se na 2. sjednici 

propustilo izabrati predsjednike. 

 

Zvjezdana Jelinčić traži da se briše točka 5. Dnevnog reda jer se krši Poslovnik. 

Predsjedatelj navodi kako se Povjerenstvo već sastalo, a predsjednik će se izabrati danas. 

Zvjezdana Jelinčić navodi kako nije bilo nikakvog sastanka, nju nitko nije kontaktirao, dobila je samo 

mail od Gorana Tvrdića o prijedlogu za nagrade. 

Predsjedatelj predlaže pauzu sjednice u kojoj će se Povjerenstvo sastati i raspraviti o prijedlozima. 

Zvjezdana Jelinčić ne pristaje, potrebno je napraviti sastanak, i do sada je bilo dovoljno vremena za to.  



Predsjedatelj predlaže sjednicu sa samo jednom točkom, Javna priznanja Općine Šolta za 2021.g., i to 

03.08.2021.g. Materijale svi imaju. Smatra da ne treba raditi svečanu sjednicu iako je Dan Općine 

zbog epidemiološke situacije, te nagrađenima priznanja uručiti na prvoj slijedećoj radnoj sjednici. 

 

 

Predsjedatelj saziva radnu sjednicu, 03.08.2021.g., utorak, u 8:00 sati, sa dnevnim redom Javna 

priznanja Općine Šolta za 2021.g. 

 

 

Ad 1.) 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o usvajanju Dnevnog reda, bez točke 5. i predložene točke 3b, 

te sada glasi :  
1.  Usvajanje prijedloga dnevnog reda  

2.  Usvajanje zapisnika sa 2.sjednice  

3.  Vijećnička pitanja  

3 a.  Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i člana s liste 

 grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Šolta 

4.  Odluka o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja  

5.  Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje sudske nagodbe  

6.  Zaključak o davanju suglasnosti za izdavanje jamstva u korist Proračuna Republike Hrvatske, 

 a radi ishođenja Dozvole za gospodarenje otpadom  

7.  Zlatna Šoltanka – zahtjev za dodjelu prostora za rad bez naknade  

8.  Sigurnost na plažama, Maslinica  

9.  ON LINE prenošenje sjednica  

10.  Razno  

 

JEDNOGLASNO se usvaja Dnevni red 3. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Ad  2.) 

 

Ante Blašković traži da uđe u zapisnik da nije istina tvrdnja gospodina Načelnika u svezi izgradnje na 

pomorskom dobru, jer on nije ugrozio pomorsko dobro, njegova kuća u Sajtiji nije na pomorskom 

dobru. 

 

Ćiril Kalebić želi da se pojasni, da ono što netko traži da uđe u zapisnik, zapisat će se u njemu bez 

obzira da li je to istina ili laž. 

 

Načelnik traži da se presluša snimka sjednice jer to nije tako rekao. Tražit će od Ministarstva uprave 

upute kako trebaju izgledati zapisnici, je li to uredu da se ne zna što je tko rekao, da se cenzurira i da 

javnost nije upoznata. 

 

Predsjedatelj ističe da je Zapisnik u skladu sa Poslovnikom, čita članak 111. Poslovnika.  

Poziva sve da daju primjedbe i prijedloge na Poslovnik kako bi se išlo na izmjene.  

 

JEDNOGLASNO se usvaja Zapisnik 2. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Ad  3.) 

 

Predsjedatelj obrazlaže donošenje Odluke pod 3.a. Nakon čitanja i obrazloženja predsjedatelj je 

uočio da je preskočio točku 3. Vijećnička pitanja, stoga se vrača na točku 3. i poziva vijećnike da 

postave svoja pitanja. 

 



Ante Blašković u ime grupe mještana Nečujma pita što predstavljaju zatamnjene površine 

pravokutnog oblika na moru, između Velog mula i kafe bara Laganini na karti Prostornog plana. 

JUO Općine Šolta nema saznanja o tome. Predlaže da se pitanje postavi Borisu Gabeli koji je 

predstavnik Općine u Županijskom vijeću za koncesije. Načelnik odgovara da nije nadležan, već 

Jedinstveni upravni odjel OŠ, i moli da se pismeno uputi pitanje kako bi bilo jasnije što se traži. 

 

Predsjedatelj predlaže da Načelnik ovo ispita i da odgovor na slijedećoj sjednici. 

 

Pročelnica traži ispravak netočnog navoda jer kaže točno se zna procedura, tko donosi planove i 

tko ih usvaja, JUO odgovoran je jedino za javnu raspravu, da se provede i da se poštuju rokovi. 

Općinsko vijeće daje obrazloženja na svaki upit o Prostornom planu i odredbama Plana. 

Lokacijske informacije daje Županijski ured za prostorno planiranje, a za ovaj upit o nekakvim 

mrljama na moru u Nečujmu, koji je nejasan, Pročelnica tvrdi da prvi put čuje.  

 

Predsjedatelj moli da JUO Općine Šolta i Načelnik ovo pitanje razmotre, upute nadležnom 

uredu, te o odgovoru izvijeste njega, ili gospodina Blaškovića diektno. 

 

Predsjedatelj pita što je do sada napravljeno, što se sada radi i kada bi se moglo očekivati 

formiranje Zemljišnih knjiga za K.O. Srednje Selo i K.O. Grohote. 

 

Načelnik prepušta riječ Pročelnici koja izvješćuje da se prije 4 godine objavio natječaj kojeg je 

pripremila Državna geodetska uprava za 3 katastarske općine (Srednje Selo, Donje Selo i 

Grohote). To je bilo financijski nemoguće jer se radilo o iznosima od 5-6 milijuna godišnje koje je 

trebala izdvojiti Općina Šolta. Zatim se krenulo na drugi način, da se srede samo građevna 

područja te se angažirao Geodetski ured Ratka Štefeka za formiranje geodetskih podloga. Na 

sastanku u Zagrebu, u Državnoj geodetskoj upravi prije 2 godine, postignut je dogovor da veći dio 

sufinancira Država. U međuvremenu je došlo do promjene Vlasti i do realizacije nije došlo. 

 

Načelnik nadalje izvješćuje da je bila i ideja da se financira zajedno sa vlasnicima zemljišta što bi 

bilo mnogo jeftinije nego da ljudi to sami rješavaju. Općina bi dobila kredit od HBOra. Radi se o 

preko 1.100 hektara građevnog zemljišta. To je proces koji traje, u Gornjem Selu je trajao 7 

godina. Dogovoren je sastanak uskoro u Ministarstvu na ovu temu, možda već u 9.mjesecu. Bitno 

je u toj proceduri ne samo da se vrše izmjere nego da se i upisuju u kratkom roku u Zemljišne 

knjige. 

 
Predsjedatelj dopunjuje pitanje, da je formiranje Zemljišne knjige za K.O. Donje Selo započelo, ali 

nitko ne zna kada će se moći po njoj postupati jer se za sada samo mogu polagati zemljišno knjižni 

ulošci. 

Načelnik izvješćuje da je otvorena Zemljišna knjiga za K.O. Donje Selo, ne radi se na izmjeri nego se 

samo mogu polagati kartoni zemljišta i dobiti vlasnički listovi za ono što je čisto. 

 

 

Ad  3a.)  

 

Predsjedatelj prelazi na glasovanje o prethodno obrazloženoj Odluci. 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

O D L U K A 

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i člana s liste grupe 

birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Šolta 

 

 

 



Ad 4.) 

 

U raspravi sudjelovali: Predsjedatelj, Nečelnik, Zvjezdana Jelinčić, Ante Blašković, Ćiril Kalebić 

i Pročelnica JUO OŠ. 

 

Predsjedatelj poziva Načelnika da da svoje prijedloge za članove Vijeća za koncesije. 

 

Načelnik traži da uđe u zapisnik da traži da Općinsko vijeće predloži članove koji do sada nisu 

bili u Vijeću za koncesije, zalaže se za mlade i da oni budu ti članovi, i da ako je moguće budu od 

te struke.  Što je do sada predloženo to ne prihvaća. Želi nove mlade ljude. On je predlagatelj 

prema Zakonu Vlade RH i ako Vijeće može bez njega tražit će pravnu zaštitu jer to tako ne ide.  

 

Predsjedatelj upućuje da Načelnik može predložiti bilo koga, može danas iskoristiti svoje pravo. 

 

Načelnik izvješćuje da su kod njega na sastanku, na njihov zahtjev, bili Teo Tomić, Luka Burica i 

Ante Blašković i dali prijedlog članova: Tihomir Glavurtić, Goran Tvrdić i Ante Blašković. 

Načelnik to ne prihvaća. 

 

Predsjedatelj predlaže donošenje Zaključka, koji bi glasio da Načelnik ne daje prijedlog za 

članove Vijeća za koncesijska odobrenja iz razloga što u konzultacijama nije dobio željene 

rezultate. 

 

Načelnik se ne slaže sa ovakvim zaključkom, on ne prihvaća predložene članove, ali i dalje 

ponavlja svoj prijedlog: Luka Burica, Teo Tomić i Rosana Prvinić 

 

Predsjedatelj pita predložene da li pristaju da ih se predloži. Najprije pita Luku Buricu. 

Luka Burica nije očekivao ovaj prijedlog i traži 10 min pauze za konzultacije. 

Predsjedatelj upozorava da pauzu može tražiti samo predsjednik Kluba vijećnika. 

Ante Blašković, predsjednik Kluba, traži pauzu, a Predsjedatelj prihvaća i daje pauzu od najviše15 

minuta. 

Pauza započela u 17:11 sati. 

Vijećnik Ćiril Kalebić napušta sjednicu zbog obveza. 

 

Sjednica se nastavlja u 17:28 sati. 

 

Predsjedatelj traži od predsjednika Kluba vijećnika da iznese mišljenje u svezi prijedloga 

Načelnika. 

 

Ante Blašković iznosi da Rosana Prvinić ne prihvaća, ne može se posvetiti ovom problemu u 

cijelosti jer je studentica, i ostaju pri tome da ako Tihomir Glavurtić nije u kombinaciji ne 

prihvaća se. 

 

Načelnik traži da se o njegovom prijedlogu glasuje. 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Načelnika da članovi Vijeća za davanje koncesijskih 

odobrenja ispred Općine Šolta budu Teo Tomić, Luka Burica i Rosana Prvinić. 

 

Sa 2 glasa ZA, 4 glasa PROTIV i 1 SUZDRŽAN ne usvaja se prijedlog. 

 
Ad 5.)  

 JEDNOGLASNO se donosi 

ODLUKU 

 o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje sudske nagodbe 



U 17:35 sati Predsjedatelj moli prisutnog Gorana Tvrdića da napusti sjednicu jer mu je dao odobrenje 

samo za određene točke dnevnog reda koje su završene. 

Ad.6.) 

U 17:44 sata na sjednicu pristigao Željko Zlendić koji je uz Načelnika izvjestitelj po ovoj točki. 

U raspravi sudjelovali vijećnici Tihomir Glavurtić, Teo Tomić i Ante Blašković. 

Ante Blašković u ime Kluba vijećnika daje mišljenje da se bez toga ne može dobiti dozvola i da je 

davanje ovog jamstva neophodno. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o zaključku. 

JEDNOGLASNO  se donosi 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti za izdavanje jamstva u korist proračuna Republike Hrvatske,  

a radi ishođenja Dozvole za gospodarenje otpadom 

 

Ad 7.) 

Ante Blašković, predsjednik Kluba vijećnika, iznosi mišljenje da izložbeni i radni prostor nije dobro 

rješenje, u tom prostoru Bratske kuće u Grohotama. Zlatna Šoltanka je profitabilna udruga i dolazi se u 

problem sa ostalim OPGovima. Neka se taj prostor koristi kao izložbeni i degustacijski. I neka je bez 

naknade ali samo za te prezentacije. Problem je i što je Načelnik član Udruge pa bi se moglo doći u 

sumnju da je namješteno dobivanje prostora bez naknade. Nudi soluciju, prostor Bratske kuće u 

Gornjem Selu, kojeg je uzela Država, treba ga vratiti i dati im i za radni i za izložbeni prostor.  

U raspravi sudjeluju još Tomislav Sinovčić, Zvjezdana Jelinčić, Tihomir Glavurtić, Luka Burica, Teo 

Tomić, Općinski načelnik i Pročelnica JUO. 

Načelnik traži da uđe u zapisnik, obzirom da je prozvan kao član udruge Zlatna Šoltanka, da će izaći iz 

Udruge ako je uteg. 

Predsjedatelj daje prijedlog Zaključka, da se prostor daje na određeni period, ne dulji od 1 ili 2 godine 

ali staviti osigurač, da se može otkazati u roku od 30 dana, i samo u prezentacijske svrhe. 

Luka Burica pita što je sa naknadom, traženo je bez naknade. 

Pročelnica napominje da se općinski prostori daju u zakup putem javnog natječaja. Određena je cijena, 

ali neprofitnim udrugama postoji mogućnost da vijeće da bez naknade. 

Predsjedatelj ističe da se ne može prihvatiti bez naknade jer nije legalno, potrebno je objaviti javni 

natječaj i onda se može javiti bilo tko. 

Predsjedatelj daje na glasovanje odluku o dodjeli prostora za rad Zlatnoj Šoltanki bez naknade. 

Sa 1 glasom ZA, 5 PROTIV i 1 SUZDRŽANIM  Odluka nije donesena.  

 



Ad 8.) 

U raspravi sudjeluju Tihomir Glavurić, Zvjezdana Jelinčić, Načelnik, Ante Blašković i Teo Tomić. 

Predsjedatelj zaključuje da je ovaj problem problem svih uvala na otoku, zato je ovo i stavio kao točku 

dnevnog reda, predlaže sjednicu sa samo jednom točkom – problem priobalnih mjesta i divljih uvala 

gdje se sidre brodovi. Postavlja pitanje Jedinstvenom upravnom odjelu, na koji se način sidre brodovi 

npr. u Nečujmu, postoji li mogućnost da Općina Šolta uvede red i donese odluku kojom svaki brod 

treba plaćati smeće. Neka nam ovo bude zadatak u narednih 10 dana, promislimo o tome.  

Tihomir Glavurtić kaže da od toga nema ništa, sastanak treba biti sa predstavnicima Lučke kapetanije i 

Županijske lučke uprave.  

Predsjedatelj donosi Zaključak  da se ovoj temi treba posvetiti sjednica, ali da svi budu pripremljeni, 

da se naprave prijedlozi, a potom da se pozovu nadležne službe na sastanak. 

 

Ad 9.) 

Jednoglasno se donosi  

Zaključak 

Ispitati mogućnosti i cijene audio i video  opreme, odnosno snimanja sjednica Općinskog vijeća,  

kako bi se snimke mogle objaviti na službenim stranicama Općine Šolta. 

Ad 10.) 

Ante Blašković ističe potrebu zapošljavanja 2. komunalnog redara. 

U raspravi sudjelovali su Pročelnica, Tihomir Glavurtić i Načelnik. 

Zvjezdana Jelinčić pita zašto će se na sjednici 3.8. imenovati predsjednici komisija, jer opet se npr 

Povjerenstvo za javna priznanja ne može sastati do sjednice, a ako se izaberu danas do sjednice će se 

moći sastati i donijeti prijedloge. 

Predsjedatelj prihvaća prijedlog i prelazi na izbor predsjednika. 

Jednoglasno se donosi  

ODLUKA 

o imenovanju Luke Burica za predsjednika Odbora za Proračun Općine Šolta 

Jednoglasno se donosi  

ODLUKA 

o imenovanju Ante Blaškovića za predsjednika Socijalnog vijeća Općine Šolta 

Jednoglasno se donosi  

ODLUKA 

o imenovanju Tomislava Sinovčića za predsjednika  

Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 



Jednoglasno se donosi  

ODLUKA 

o imenovanju Zvjezdane Jelinčić za predsjednicu Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja 

Općine Šolta 

 

Predsjedatelj, Teo Tomić, daje ostavku na mjesto člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja. 

Pojašnjava da je prihvatio biti član samo da bi se ubrzala procedura, ispunili uvjeti i ispoštovale 

zakonske norme, a i mislio je da će se na ovoj sjednici izabrati novo vijeće za koncesije. Kako se to 

nije dogodilo on daje svoju ostavku na mjesto člana. Ovu ostavku će predati i u pismenom obliku. 

Predsjedatelj se još jednom osvrće na sjednicu uz Dan Općine. Kako je Županija postrožila mjere i ne 

mogu se pozvati svi uzvanici kako je to bilo uobičajno, zaključuje neće ni biti svečane sjednice. Već 

redovna radna sjednica 3.8., utorak, u 8:00 sati. 

 

Sjednica je završena u 19:15 sati. 

 

 
ZAPISNIČAR                    PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Katja Tramontana-Domaćina                  Teo Tomić, dipl.iur. 

 

 

 

KLASA: 021-05/21-01/07 

URBROJ:2181/03-01-21-3 

Grohote, 23.07.2021. 

 

 


